
Zápisnica 
z ustanovujúceho zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Breziny  

konaného dňa 14.12.2022 

 
Prítomní: Ján Šatara , starosta obce 

       Poslanci a novozvolení poslanci podľa prezenčnej listiny 

      Hostia podľa prezenčnej listiny        

           

Program: 
 

1.   Otvorenie – starosta obce  

2.   Schválenie programu V. zasadnutia OZ obce  Breziny v roku 2022 

3.   Určenie zapisovateľa 

4.   Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice 

5.   Kontrola plnenia uznesení zo zasadania OZ zo dňa 22.11.2022 

6.   Správa starostu obce  

7.   Správa o výsledku z kontroly hlavného kontrolóra  

8.   Návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023  

9.   Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Breziny na roky 2023,2024,2025 

10. Prerokovanie návrhu rozpočtu na roky 2023-2025 

11. Prerokovanie zámerov predaja majetku obce  

12. Prerokovanie predĺženia nájomných zmlúv 

13. Prerokovanie zmluvy o dielo  

14. Vydanie príkazu na inventarizáciu  

15. Určenie členov komisií a náplne práce jednotlivých komisií  

16. Prerokovanie preplatenia nevyčerpanej dovolenky  

17. Diskusia 

18. Návrh na uznesenie  

19. Ukončenie   

 

K bodu 1 – Otvorenie zasadnutia obecného zastupiteľstva 
Zasadnutie OZ  otvoril pán starosta Ján Šatara, ktorý privítal všetkých prítomných.  

 

K bodu  2 -  Schválenie programu V. zasadnutia OZ obce Breziny v roku 2022 

 

Program zasadnutia OZ bol prerokovaný a jednohlasne schválený.  

 

K bodu  3 – Určenie zapisovateľa  

 

Za zapisovateľku pán starosta určil Mgr. Alžbetu Mihályiovú.  

 

K bodu 4 – Voľba návrhovej komisie a overovateľov zápisnice  

 

Za členov návrhovej komisie bol navrhnutý Miroslav Hybský a za overovateľov zápisnice boli 

navrhnutí Martin Poliak a Dušan Rigo a po prerokovaní boli schválení.  

 

K bodu 5 Kontrola plnenia uznesení zo zasadnutia OZ zo dňa 22.11.2022 

 

Obecné zastupiteľstvo skonštatovalo, že uznesenia z posledného OZ zo dňa 22.11.2022 boli splnené. 

 

 



 

 

K bodu 6 -  Správa starostu obce  
Starosta obce, Ján Šatara, informoval o činnosti Obecného úradu Breziny od posledného 

zasadnutia OZ. Priblížil v akom štádiu sú jednotlivé projekty, do ktorých je obec zapojená.  

Pochválil poslanca M. Hybského za jeho aktivity, ktorými prispel k roznášaniu mikulášskych 

balíkov v obci. Zároveň informoval o prijatej petícii, ktorá bola podaná na obecný úrad 

a ktorou sa riešila zmena názvu zástavky z aktuálneho Rómska osada na nový Šariny.  

Informoval o svojich stretnutiach, ktoré absolvoval a čo z týchto stretnutí vyplýva pre našu 

obec.  

 

K bodu 7 -  Správa o výsledku z kontroly hlavného kontrolóra  

 

Kontrolór obce, informoval o výsledku z kontroly č. 3/2022 o výsledku kontroly, ktorej 

predmetom bola kontrola plnenia uznesení obecného zastupiteľstva Breziny za rok 

2021. Záverom skonštatoval, že kontrolou  neboli zistené nedostatky.  

 

K bodu 8 -  Návrh plánu  kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 

 

Kontrolór obce prečítal návrh plánu kontrolnej činnosti na I. polrok 2023 a po prerokovaní bol 

schválený.  

 

K bodu 9 -  Stanovisko hlavného kontrolóra k návrhu rozpočtu obce Breziny na roky 

2023, 2024, 2025 

 

Kontrolór obce prečítal svoje stanovisko k návrhu rozpočtu obce Breziny na roky 2023-2025, 

pričom odporúča obecnému zastupiteľstvu prijať predložený návrh rozpočtu. Obecné 

zastupiteľstvo zobralo  na  vedomie stanovisko hlavného  kontrolóra.  

 

K bodu 10 -  Prerokovanie návrhu rozpočtu na roky 2023-2025 

 

Návrh rozpočtu bol dotazovaný: 

J. Víglaský: v návrhu je rozpočtovaná elektrická energia na viacerých miestach, to každá 

budova má svoje hodiny?  

Starosta: áno 

J. Víglaský: zaujíma ma položka palivá, mazivá, oleje, čo zahŕňa? Sú aj nejaké doklady na  

základe ktorých sa to prepláca? Eviduje sa to?  

Starosta: obec neplatí servis auta, poistku, pneumatiky a mazivá a platí len PHM a je 

schválená dohoda obecným zastupiteľstvom, v ktorej mi schválili používanie súkromného 

motorového vozidla na obecné účely.  

J. Víglaský: sú tam investície, tie peniaze na obecný úrad, kde sú rozpočtované tie peniaze, 

kto schvaľuje tie peniaze ? 

Starosta: robí sa to v rámci údržby budov a schvaľuje to starosta, pričom na pracovných 

poradách sa to prechádzalo aj s poslancami.  

Obecné zastupiteľstvo po prerokovaní schválilo návrh rozpočtu na rok 2023 a zobralo na 

vedomie návrh na roky 2024 a 2025.  

 

 

K bodu 11 -  Prerokovanie zámerov predaja majetku obce  

 



Obecné zastupiteľstvo prerokovalo zámer predaja majetku obce a schválilo predaj  

C-KN parcely  č. 190/12 vo výmere 84 m², ktorej časť bola odčlenená od C-KN parcely č. 

190/1, a výmera špecifikovaná zameraním a vyhotovením geometrického plánu č. 47077859-

175/2022, vyhotoveným dňa 07.09.2022, Marian Ďurica – Geodet, Jilemnického 1284/66, 

962 12 Detva, autorizačne overeným Ing. Peter Bednár dňa 07.09.2022, úradne overeným Ing. 

Ladislavou Priškinovou dňa 08.09.2022 pod číslom G1-488/2022. Zároveň Obecné 

zastupiteľstvo podmieňuje predaj tým, aby do kúpnej zmluvy bola zapracovaná povinnosť 

kupujúceho, strpieť na predmetnom pozemku inžinierske siete.  

 

Zároveň obecné zastupiteľstvo prerokovalo zámer predaja majetku obce a schválilo predaj  

C-KN parcely č. 190/13, vo výmere 69 m², ktorej časť bola odčlenená od C-KN parcely 

č.190/1, pričom jej výmera je špecifikovaná zameraním a vyhotovením geometrického plánu 

č. 47077859-175/2022, vyhotoveným dňa 07.09.2022, Marian Ďurica – Geodet, Jilemnického 

1284/66, 962 12 Detva, autorizačne overeným Ing. Peter Bednár dňa 07.09.2022, úradne 

overeným Ing. Ladislavou Priškinovou dňa 08.09.2022 pod číslom G1-488/2022. Zároveň 

Obecné zastupiteľstvo podmieňuje predaj tým, aby do kúpnej zmluvy bola zapracovaná 

povinnosť kupujúceho, strpieť na predmetnom pozemku inžinierske siete.  

 

Zároveň obecné zastupiteľstvo prerokovalo žiadosť pána Ondreja Frlajsa o kúpu pozemku, 

avšak túto žiadosť neschválilo, nakoľko na predmetnú parcelu Obecný úrad eviduje dve 

žiadosti a Obecné zastupiteľstvo podmieňuje predaj C-KN parcely č. 189/5 vzájomnou 

dohodou medzi obidvomi žiadateľmi o kúpu pozemku.  

 

K schvaľovaniu predaja pozemkov namietal pán Jaroslav Vanga, ktorý odporučil Obecnému 

zastupiteľstvu aby nepredával pozemky pred súkromnými domami, nakoľko tade možno raz 

budú viesť chodníky.  

 

K bodu 12 – Prerokovanie predĺženia nájomných zmlúv 

 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predĺženie nájmu pre Mgr. Vargová na 

predmet nájmu Požiarna zbrojnica do 31.12.2023.  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predĺženie nájmu na dielne pre Adama 

Ponického do 31.12.2023.  

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo a schválilo predĺženie nájmu na obecný byt pre Ing. Ontka 

do 31.12.2023.  

 

 

K bodu 13 – Prerokovanie zmluvy o dielo 

Obecné zastupiteľstvo prerokovalo návrh zmluvy o dielo  na údržbu miestnych komunikácií 

a po zohľadnení výhrad k návrhu zmluvy túto zmluvu schválilo na dobu určitú do 31.12.2023.  

 

K bodu 14 – Vydanie príkazu na inventarizáciu 

Starosta obce Breziny vydal príkaz starostu č. 1/2022 na vykonanie inventarizácie majetku, 

záväzkov a rozdielu  majetku a záväzkov.  

 

K bodu 15 – Určenie členov komisií a náplne práce jednotlivých komisií 

Obecné zastupiteľstvo v Brezinách schválilo náplň práce komisie sociálno-školskej, 

komisie kultúrno-športovej, komisie  pre ochranu verejného poriadku a komisie 

finančnej.   



Obecné zastupiteľstvo zvolilo členov finančnej komisie, Ing. Miroslava Šimuna, Vojtecha 

Sabola,  pričom ostatných členov doplní zastupiteľstvo pri najbližšom zasadnutí. 

 

Zároveň Obecné zastupiteľstvo schválilo zmenu členov. Dušan Rigo bol zvolený za člena 

komisie pre ochranu verejného poriadku a členstvo v komisii sociálno-školskej mu zaniklo.  

 

K bodu 16 – Prerokovanie preplatenia nevyčerpanej dovolenky  

 

Obecné zastupiteľstvo schválilo preplatenie nevyčerpanej dovolenky starostovi obce.  

 

K bodu 17 – Diskusia  

 

Pán starosta v diskusii dal priestor zúčastneným poslancom aj zúčastneným občanom obce 

a tak sa do diskusii prihlásili: 

1. Ing. Peter Šudík: prečo ste zaťažili finančne obec tým, že ste schválili vyššie odmeny 

pre poslancov?  

Dušan Rigo: áno, ale keď sa hovorilo o šachtách, ktoré by sme si svojpomocne robili, 

tak by sa napríklad zaplatili z týchto odmien prípadne by sa použili na iný verejný 

účel.  

Ing. Peter Šudík: ale ako ste mohli zvýšiť plat poslancom, ktorí ešte nič neukázali. 

Starosta: môžu to darovať komukoľvek a môžu to použiť na verejný účel  

2. Ing. Peter Šudík spolu s pánom Jaroslavom Vangom: uvítali by sme keby sa 

zverejňoval pravidelne zoznam dlžníkov v obci.  

Starosta: Za rok 2020 je zoznam dlžníkov zverejnený, za rok 2021 sa nezverejňoval 

v dôsledku Covidu, nakoľko nám štát odporúčal byť voči občanom zhovievavý. Za 

rok 2022 bude zoznam zverejnený k 31.12.2022. Mali sme pripravený model, aby si 

dlh odrobili, aj sme to konzultovali, avšak tento model nie je možný, právne sa to nedá 

zabezpečiť.  

3. Ing. Peter Šudík: k tomu účtovaniu PHM by som sa chcel opýtať kontrolóra, bohužial 

musel skôr odísť, či je nejaký vnútorný predpis a ako kontroluje čerpanie 

a preplácanie PHM. Ja len odporúčam aby sa viedla a evidovala kniha jázd.  

 

 

K bodu 18 – Návrh na uznesenie 

 

Obecné zastupiteľstvo obce Breziny schválilo uznesenia zo zasadnutia OZ. 

 

K bodu 19 – Ukončenie  

 

Pán starosta o 19:00 hod.  poďakoval za účasť a ukončil rokovanie Obecného zastupiteľstva. 
 

 

Zapísala: Mgr. Alžbeta Mihályiová 

 

 

 

 

 

 

 

Breziny, dňa  14.12.2022 



 

Overovatelia zápisnice :    

Dušan Rigo     ...............................................  

Martin Poliak    ............................................... 

                                              

 

 

 

        Ján Šatara 
        starosta obce 

 


